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ПРОТОКОЛ №38 
 

Днес, 07.09.2021г. от 13:30 часа се проведе извънредно заседание на ОбС 

Априлци. 

Присъстват – Стелиян Нунев, Даниела Петкова, Иван Якимов, Младен Колев, 

Петко Павлов, Събчо Лалев, Тотю Ненов 

Отсъстват: Деница Николова, Димитър Кокошаров, Пепа Колева, Начо Начев,  

Присъстват още: Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на община Априлци, Ваня 

Иванова – Секретар на Община Априлци 

 

 С. Нунев: Уважаеми общински съветници, уважаеми г-н Кмет, общинска 

администрация, откривам извънредното заседание на Общински съвет Априлци на 

07.09.2021г. На заседанието присъстват 7 общински съветници. 

  

 С. Нунев: Зачитам проекта за дневния ред:  

 

 1. Предложение ДП-238/02.09.2021г. от Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на 

община Априлци, относно Доклад с вх. №1459/02.09.2021г. от Йонета Василева 

Колевска – Директор на Средно училище „Васил Левски” – гр. Априлци, относно 

разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през 

учебната 2021/2022г. 

 

 С. Нунев: В режим на гласуване сме за така предложения  Дневен ред: 

 

Гласували общо 7 общински съветници 

   7  „за” 

   0  „против” 

         0  „въздържали се” Приема се. 

 

            С това гласуване ОбС прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

 1. Предложение ДП-238/02.09.2021г. от Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на 

община Априлци, относно Доклад с вх. №1459/02.09.2021г. от Йонета Василева 

Колевска – Директор на Средно училище „Васил Левски” – гр. Априлци, относно 

разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране 

през учебната 2021/2022г. 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-238/02.09.2021г. от Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на община 

Априлци, относно Доклад с вх. №1459/02.09.2021г. от Йонета Василева Колевска – 

Директор на Средно училище „Васил Левски” – гр. Априлци, относно разрешаване 

съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през учебната 

2021/2022г. 

 

С. Нунев: Заповядайте, г-н Кукенски. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

общиснка администрация, предложението е относно Доклад с вх. №1459/02.09.2021г. 

от Йонета Василева Колевска – Директор на Средно училище „Васил Левски” – гр. 
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Априлци, относно разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното 

дофинансиране през учебната 2021/2022г. 

 Във връзка с предоставен доклад на директора на Средно училище „Васил 

Левски” - гр. Априлци и на основание чл. 68, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от Наредбата за 

финансиране на институциите в предучилищното и училищното образование от 

01.01.2018 г., предлагам на Вашето внимание следния проект за решение: 
 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, чл. 68, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от Наредбата за 

финансиране на институциите в предучилищното и училищното образование, 

Общински съвет – Априлци 
РЕШИ: 

 Одобрява дофинансирането на маломерни паралелки в II, V, VII, VIII, X, XI, XII 

клас за учебната 2021/2022 г. в Средно училище „Васил Левски” - гр. Априлци с общ 

брой 43 ученици. 

 

С. Нунев:  Имате ли изказвания, предложения, въпроси? Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-238/02.09.2021г. от Инж. Тихомир Кукенски – Кмет 

на община Априлци, относно Доклад с вх. №1459/02.09.2021г. от Йонета Василева 

Колевска – Директор на Средно училище „Васил Левски” – гр. Априлци, относно 

разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през 

учебната 2021/2022г.: 

 

Гласували общо 7 общински съветници 

   7  „за” 

   0  „против” 

         0  „въздържали се” Приема се. 

 

С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №319 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, чл. 68, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от Наредбата за 

финансиране на институциите в предучилищното и училищното образование, 

Общински съвет – Априлци 

 
РЕШИ: 

 

 Одобрява дофинансирането на маломерни паралелки в II, V, VII, VIII, X, 

XI, XII клас за учебната 2021/2022 г. в Средно училище „Васил Левски” - гр. 

Априлци с общ брой 43 ученици. 

 

 С. Нунев: Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието! 

 

  

Председател 

Стелиян Нунев 

 

 

Протокол 

Красимира Коева 


